
ПРОТОКОЛ № 38

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 29.03.2017 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії. 

О.Жуковська – заступник голови комісії.

М.Шеремета – член комісії. 

Т.Городиський – член комісії.

Б.Пристай – член комісії.

С.Оленич – секретар комісії.

Запрошені: 

Т.Кучма – міський голова.

О.Хрущ – секретар Дрогобицької міської ради.

О.Савран – начальник фінансового управління.

Л.Пелещак – заступник начальника відділу з питань оренди відділу оренди та 

приватизації комунального майна.

В. Білоган – генеральний директор КП «Дрогобицький ринок».

І.Лепкий – директор департаменту міського господарства.

О.Майданюк – директор КП «ЖЕО».

О.Дукас – радник міського голови з гуманітарних питань. 

І.Хомяк – директор  КП «Дрогобичтеплоенерго».

Відсутні:

В.Бернадович – член комісії.

.



Порядок денний:

1. Розгляд  проекту  рішення «Про  надання  дозволу  КП 

«Дрогобичтеплоенерго» ДМР на збільшення кредитної лінії та продовження 

терміну її дії».

Доповідач – директор КП «Дрогобичтеплоенерго» - І.Хомяк.

2. Розгляд проекту рішення «Про внесення доповнень до рішення сесії 

від 15.12.2016 р № 508 «Про затвердження комплексної Програми «Розвиток 

туризму в місті Дрогобичі 2016-2018 роки з змінами та доповненнями у 2017 

році».

Доповідач – радник міського голови з гуманітарних питань – О.Дукас.

3. Розгляд проекту рішення «Про затвердження пріоритетних напрямків 

та дати початку прийому проектів, реалізація яких відбуватиметься за рахунок 

коштів громадського бюджету (бюджету участі)».

Доповідач – радник міського голови з гуманітарних питань – О.Дукас. 

4. Розгляд проекту рішення «Про внесення доповнень до рішення сесії 

від 15.12.2016р № 508 «Про затвердження комплексної Програми «Розвиток 

туризму в місті Дрогобичі 2016-2018 роки з змінами та доповненнями у 2017 

році».

Доповідач – радник міського голови з гуманітарних питань – О.Дукас. 

5. Розгляд листа КП «Дрогобицький ринок».

Доповідач –  генеральний  директор  КП  «Дрогобицький  ринок»   – 
В.Білоган.

6. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2017 рік». 

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран. 

7.  Розгляд переліку звернень щодо оренди і  приватизації  нежитлових 

приміщень та списання основних засобів.

Доповідач –  заступник  начальника  відділу  з  питань  оренди  відділу 

оренди та приватизації комунального майна – Л.Пелещак. 

.



СЛУХАЛИ: Р.Курчика,  який  запропонував  затвердити  порядок 

денний.

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» -0; «утримались» - 0.

1. Розгляд  проекту  рішення «Про  надання  дозволу  КП 

«Дрогобичтеплоенерго» ДМР на збільшення кредитної лінії та продовження 

терміну її дії».

СЛУХАЛИ:  Звернення  директора  КП  «Дрогобичтеплоенерго»  - 

І.Хомяка, який звернувся з прохання продовження суми кредитної лінії.

Наголосив, що підприємство має 1,5 млн.грн. кредиту у банку «Львів». 

СЛУХАЛИ: Звернення О. Жуковської – члена бюджетної комісії, яка 

надала  ряд  питань  щодо порівняльного  аналізу  банківських  ставок  банків 

міста. Додала, що на даний час є дуже багато державних банків, у тому числі 

і  банк  «ПриватБанк».  Саме  на  яких  умовах  пропонується  збільшити  цей 

кредитний ліміт, не знаючи ставок? Чи готові Ви нам надати порівняння з 

іншими банками?

Підкреслила, що не маючи порівняльних документів, бюджетна комісія 

не може опрацювати дане питання. 

СЛУХАЛИ:  І.Хомяка,  який  наголосив,  що  підприємство  мусить 

працювати  саме  з  банком  «Львів»,  оскільки  має  там  заборгованість  та  з 

іншими банками вони не співпрацюють. Є застава майна строго під цю суму. 

СЛУХАЛИ:  Звернення  О.  Жуковської,  яка  звернулася  з  питанням 

щодо інших вигідніших умов. 

Підкреслила, що Ви не можете зараз нам підтвердити, що саме ставка 

26%  запропонована  банком  «Львів»  є  адекватною  і  прийнятною.  Також 

додала, що поки особисто не опрацює це питання, не може проголосувати.

СЛУХАЛИ:  І.Хомяка,  який додав,  щоб почати працювати з  іншими 

банками потрібно ряд документів, які вони вимагають для співпраці. Це все 

час, а мені потрібно цю процедуру завершити якнайшвидше, у квітні минає 

термін погашення.
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СЛУХАЛИ:  Звернення міського голови – Т.Кучми, який підкреслив, 

що  зауваження  по  цьому  питанні  О.Жуковської  дуже  слушне.  Надав 

пропозицію звернутись до банку щодо зменшення банківської ставки. 

 26%   є  найбільшою  ставкою  в  Україні.  Це  є  держані  кошти.  На 

сьогодні  коштів  катастрофічно  не  вистачає.  Ви  повинні  доказати,  що  за 

кожну копійку вболіваєте. 

СЛУХАЛИ:  О.Жуковську,  яка   додала,  що  ще  встигаються 

опрацювати  ставки  по  банках.  Є  варіант  зекономити  кошти.  Ви  нам 

відзвітуйтесь  і  ми  проголосуємо.  Також,  щоб  керівник  підприємства 

звернувся  у банк «Львів» з пропозицією понизити банківську ставку.

СЛУХАЛИ:  Т.Курчика  –  голову  комісії,  який  надав  пропозицію 

авансом  проголосувати,  а  на  позачергове  засіданні  комісії  перед  сесією 

донести усі проаналізовані документи.

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію голови комісії - М.Курчика. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 1.

2. Розгляд проекту рішення «Про внесення доповнень до рішення сесії 

від 15.12.2016 р № 508 «Про затвердження комплексної Програми «Розвиток 

туризму в місті Дрогобичі 2016-2018 роки з змінами та доповненнями у 2017 

році». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  радника  з  гуманітарних  питань –  О.Дукаса, 

який ознайомив з  проектом рішення «Про внесення доповнень до рішення 

сесії  від  15.12.2016  р  №  508  «Про  затвердження  комплексної  Програми 

«Розвиток  туризму  в  місті  Дрогобичі  2016-2018  роки  з  змінами  та 

доповненнями у 2017 році». 

ВИРІШИЛИ: Даний  проект  рішення  «Про  внесення  доповнень  до 

рішення  сесії  від  15.12.2016  р  №  508  «Про  затвердження  комплексної 

Програми «Розвиток туризму в місті Дрогобичі 2016-2018 роки з змінами та 

доповненнями у 2017 році» подати на розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 
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3. Розгляд проекту рішення «Про затвердження пріоритетних напрямків 

та дати початку прийому проектів, реалізація яких відбуватиметься за рахунок 

коштів громадського бюджету (бюджету участі)».

СЛУХАЛИ: Звернення  радника  з  гуманітарних  питань  –  О.Дукаса, 

який  ознайомив  з  проектом  рішення  «Про  затвердження  пріоритетних 

напрямків та дати початку прийому проектів, реалізація яких відбуватиметься 

за рахунок коштів громадського бюджету (бюджету участі)».

ВИРІШИЛИ: Даний проект рішення «Про затвердження пріоритетних 

напрямків та дати початку прийому проектів, реалізація яких відбуватиметься 

за  рахунок  коштів  громадського  бюджету  (бюджету  участі)» подати  на 

розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0. 

4. Розгляд проекту рішення «Про внесення доповнень до рішення сесії 

від 15.12.2016р № 508 «Про затвердження комплексної Програми «Розвиток 

туризму в місті Дрогобичі 2016-2018 роки з змінами та доповненнями у 2017 

році».

СЛУХАЛИ:  Звернення  радника  з  гуманітарних  питань  –  О.Дукаса, 

який ознайомив з  проектом рішення «Про внесення доповнень до рішення 

сесії  від  15.12.2016р  №  508  «Про  затвердження  комплексної  Програми 

«Розвиток  туризму  в  місті  Дрогобичі  2016-2018  роки  з  змінами  та 

доповненнями у 2017 році».

СЛУХАЛИ:  Представника  громадської  організації  –  Андрія 

Юркевича, який також звернувся з проханням залучити кошти, пов’язані з 

організацією  та  проведенням  фестивалю,  а  зокрема:  оренда  звукового  та 

світлового  обладнання  для  фінального  концерту  біля  Шпихліру,  оренда 

сцени для проведення фінального концерту біля Шпихліру,  оплата оренди 

біотуалетів та виробництво банера для головної сцени.

Додав,  що діти з  Авдіївки перебуватимуть у Дрогобичі  протягом 12 

днів та візьмуть участь у щорічному фестивалі «Велика Гаївка». Підкреслив, 

що цього року фестиваль має одну особливість, а саме присутність у місті 
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наших друзів з Авдіївки, які будуть спільно з місцевими дітьми творити та 

організовувати фестиваль.

Інші витрати, які ми беремо на себе, складатимуть з гонорарів артистів, 

які візьмуть участь у концерті («Запаска», «От Вінта»,  «GrozovSka Band»), 

витрат  на  поліграфію,  проживання  та  переїзд  дітей  з  Авдіївки,  витрат  на 

фарби  для  малювання  «Кардіограми  міста»,  на  організацію  навчання  у 

«Школі лідера», відео фіксацію події тощо.

Наступного року такий фестиваль буде відбуватися в Авдіївці.

ВИРІШИЛИ: Підтримати  та  посприяти  у  фінансуванні  фестивалю 

«Велика Гаївка 2017». 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

 5. Розгляд листа КП «Дрогобицький ринок». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  генерального  директора  КП  «Дрогобицький 

ринок» –   В.Білогана,   який прозвітувався по КП «Туристичний комплекс 

«Дрогобич».   Підкреслив,  що  рішенням  Дрогобицької  міської  ради  від 

17.03.2017 № 661 було вирішено реорганізувати Комунальне підприємство 

«Туристичний комплекс «Дрогобич» шляхом приєднання до Комунального 

Підрприємства «Дрогобицький ринок».

Додав,  що враховуючи єдиним правонаступником КП «Туристичний 

комплекс «Дрогобич» буде Комунальне підприємство «Дрогобицький ринок» 

усі  боргові  зобов’язання,  які  накопичились  у  КП «Туристичний  комплекс 

«Дрогобич»  перейдуть  до  КП  «Дрогобицький  ринок».  Загальний  розмір 

заборгованості становить 564624,33 гривень.

Комунальне  підприємство  «Дрогобицький  ринок»  не  має  такої  суми 

власних оборотних коштів за котрі воно б могло погасити зазначену вище 

заборгованість.

Ми  звертаємось  з  пропозицією  прийняття  рішення  про  наповнення 

статутного фонду за рахунок коштів місцевого бюджету з метою покращення 

фінансового  становища  підприємства,  що  буде  утворено  в  результаті 

реорганізації.
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Разом  з  тим,  фактично  єдиним  джерелом  доходів  КП  «Туристичний 

комплекс  «Дрогобич»  залишається  передача  в  оренду  приміщень,  таке 

рішення  не  лише  не  дає  можливість  покращити  фінансове  становище 

підприємства,  але  й  навпаки  сприяє  збільшенню  заборгованості  перед 

місцевим бюджетом.

Просимо звільнити підприємство від перерахування 50% надходжень від 

орендної плати до місцевого бюджету до кінця року. 

СЛУХАЛИ:  О.Жуковську,  яка  заперечила  у  звільненні  від 

перерахування 50% надходжень від орендної  плати до місцевого бюджету. 

Додала, що цього захочуть усі комунальні підприємства.

СЛУХАЛИ: Міського голову - Т.Кучму, який настояв на наданні пільги 

КП «Туристичний комплекс «Дрогобич» для виходу із кризової ситуації.

СЛУХАЛИ:  О.Жуковську,  яка  надала  пропозицію  проголосувати  за 

наповнення  статутного  фонду,  а  що  стосується  пільги  по  орендній  платі, 

розглянути на наступній бюджетній комісії. 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  пропозицію  О.Жуковської. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2017 рік». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  фінансового  управління – 

О.Савран,  яка  ознайомила  з  проектом  рішення  «Про  внесення  змін  до 

міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік».

СЛУХАЛИ:  Звернення  директора  КП «ЖЕО» -  О.Майданюка,  який 

звернувся  з  проханням  закласти  500,0  тис.грн.  на  потреби  підприємства 

(рулонні  дахи  та  на  ліфти).  Підкреслив,  що  у  жовтні  цього  року  буде 

комплексна перевірка  по ліфтах, а ми їх не можемо експлуатувати. 

ВИРІШИЛИ: Виділити кошти на КП «ЖЕО» в сумі 500,0 тис.грн. при 

перевиконанні бюджету міста.  Даний проект рішення  «Про внесення змін 

до міського бюджету м. Дрогобича на 2017 рік» подати на розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.
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7. Розгляд переліку звернень щодо оренди і  приватизації  нежитлових 

приміщень та списання основних засобів:

7.1 Про укладення договору оренди для виконання служби на пільговій 

орендній  платі  1  грн.  в  рік  (Головне  територіальне  управління  юстиції, 

нежитлове приміщення по вул. 22 Січня, 43).

ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  укладення  договору  оренди  для 

виконання  служби  на  пільговій  орендній  платі  1  грн.  в  рік  (Головне 

територіальне управління юстиції, нежитлове приміщення по вул. 22 Січня, 

43).

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.2  Про надання пільгової орендної плати 12 грн. за 1 кв.м. в місяць 

(нежитлове приміщення по вул.Трускавецька, 90, пошта). 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за  надання пільгової орендної плати 12 

грн.  за  1  кв.м.  в  місяць  (нежитлове  приміщення  по  вул.Трускавецька,  90, 

пошта).

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.3  Про продовження терміну дії  договору оренди, орендної плати 1 

грн.  в  рік;  5  грн.  за  1  кв.м.(КНП  «Дрогобицька  міська  стоматологічна 

поліклініка», нежитлове приміщення по вул. Січових Стрільців, 11). 

ВИРІШИЛИ: Надати пропозицію 12 грн. за 1 кв.м.

 ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.4  Про надання пільгової орендної плати 2 грн. за 1 кв.м. в місяць 

нежитлового  приміщення  по  вул.  Б.Лепкого,  11/1  (Міжнародна  асоціація 

автомобілістів Прикарпаття). 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  надання  пільгової  орендної  плати  2 

грн.  за  1  кв.м.  в  місяць  нежитлового  приміщення  по  вул.  Б.Лепкого,  11/1 

(Міжнародна асоціація автомобілістів Прикарпаття). 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.5  Про укладення договору оренди на пільговій орендній платі 1 грн. в 

рік  (нежитлове  приміщення  по  вул.  22  Січня,  26,  Дрогобицький  районний 

центр соціальних служб для сімї, дітей та молоді). 

.



ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  укладення  договору  оренди  на 

пільговій орендній платі 1 грн. в рік (нежитлове приміщення по вул. 22 Січня, 

26, Дрогобицький районний центр соціальних служб для сімї, дітей та молоді). 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.6  Про укладення договору оренди на пільговій орендній платі 1 грн. в 

рік  (нежитлове  приміщення  по  вул.  Ш.Алейхема,  1,  Головне  управління 

Держгеокадастру у Львівській області). 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати  за  укладення  договору  оренди  на 

пільговій  орендній  платі  1  грн.  в  рік  (нежитлове  приміщення  по  вул. 

Ш.Алейхема, 1, Головне управління Держгеокадастру у Львівській області). 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик

Секретар комісії                                                                                    С.Оленич

.


